
 

 

 

Skolebestyrelsen 

Tirsdag d. 17. juni 2025 kl. 17.00-19.30 

Fraværende:   Trine, Jens og Mette 

Dagsorden  Referat  

1.  Kl. 17.00-17.05 

Vi lander og spiser 

  

    

2. kl. 17.05-17.20  

Nyt fra Elevrådet 

 

Ikke noget nyt siden sidst fra Elevrådet. Der er møde i Elevrådet den 23. juli 

I forhold til mobilfri skole er skolen i gang med en spørgeskemaundersøgelse om emnet, som også skal komme med 

bidrag og idéer til alternative aktiviteter i pauserne.  

3. Kl. 17.20-18.00 

Plan for kommende års forældremøder 

Evaluering af året – mødeform og 

resultater 

Næste års mødedatoer – forslag sendt 

med ud 

Forslag til datoer: 

26. august, 24. september, 28. oktober, 26. november, 27. januar, 3. marts, 15. april, 19. maj og 17. juni. 

Forslag godkendt. 

Evaluering af mødeform og resultater: 

Der har været svingende deltagelse hen over året, hvilket går ud over de mål og resultater, som skolebestyrelsen gerne 

vil opnå.  En mulighed er at suppleanter med til møderne, så flere forældrerepræsentanter kan deltage.  

Hvis man sygemelder sig eller har brug for at melde afbud til et møde, skal der rettes henvendelse til sekretær for 

skolebestyrelsen Mette (skoleleder). 

Katrine rækker ud til Jens og Trine i forhold til at fortsætte i skolebestyrelsen i kommende skoleår. 

 



 

 
Det besluttes, at Skolebestyrelsen deltager på forældremøderne og er på i starten af møderne. Mads vender tilbage 

med dato i SB-mailen, så kan de forældrevalgte fordele sig. 

Kaffe i starten af skoleåret – d. 13. august fra kl. 7.30-8.30. 

5. kl. 18.00-18.30 

Drøftelse af forløb med Skolestyrken – 

ledelsen fremlægger tal for afviklede 

forløb og oplevet effekt. 

 

  

Vi har haft 12 forløb i år – både trivselsfremme og mobbeforløb. 

Skolen oplever stor effekt, men at det tager tid – særligt ved kulturændringer. 

Evaluering af Skolestyrken - MaryFonden.dk 

 

 

.  

6. Kl. 18.30-18.45 

Revidering af ”princip for 

kommunikation - skole-hjem-

samtaler”. 

Bilag vedhæftet dagsorden. 

 

Under ”Meddelelsesbogen” drøftes hvornår på året der skal være skolehjemsamtale og hvornår meddelelsesbogen 

skal udfyldes. 

Skolebestyrelsens forældrevalgte har et ønske om, at der kommer to nedslag i løbet af året, hvor forældrene får 

kommunikation fra skolen omkring deres barns faglige standpunkt. 

Ledelsen får lavet en afdækning af, hvordan, hvornår og hvor meget der kommunikeres om faglige resultater. 

Afdækningen fremlægges til mødet d. 26. august.  

Det undersøges hvorfor forældrene ikke kan se ”Hjernen og hjertet”, hvor de faglige resultater fremgår. 

7. Orientering 18.45-19.00 

Gensidig orientering om særlige indsatser på 

årgange/klasser m.v.  

Orientering om nyt fraværssystem. 

Der orienteres om det nye fraværssystem, som indføres fra næste skoleår. Der er kick-off på det nye system i uge 32 

for de ansatte. Det skal hjælpe til at reducere fraværet og at opdage begyndende skolevægring. 

Det bliver registeret pr. lektion i det nye system, så det giver mulighed for at se mønstre og tendenser – og der er 

mulighed for at se et årsoverblik for eget barn. 

 

https://www.maryfonden.dk/viden/evaluering-af-skolestyrken-3/


 

 
Orientering om status på Juniormesterlære. 

 

Vi har et par elever, der har vist interesse – både på kommende 8. klasse og kommende 9. klasse. 

Det har betydet, at der er lavet en del bindinger i skemaet.  

Info om ”Projekt Slut-Spurt” som afvikles i samarbejde med Løkke-Fonden (minder om drengeakademiet) i ugerne 43-

45. 

Skal være på Ungdomsskolen, hvor elever fra alle tre skoler kan tilbydes pladser til faglige løft. Primært til elever på 9. 

årgang. Eleverne har ligeledes mulighed for at få en mentor. 

Der er fuld gang i afgangsprøverne, hvor der kommer fine resultater og hvor eleverne melder tilbage, at de har haft 

gode oplevelser. Forcensur gentages igen næste år. Bertram (elevrådet) giver udtryk for, at prøveeksamen er godt og 

at det kunne være rart med prøveeksamen i flere fag. 

8. Kl. 19.00-19.15 

Drøftelse af gensidige forventninger til 

arbejdet i Skolebestyrelsen 

 

Behandlet under punkt 3. 

9. kl. 19.15-19.30  

Punkter til kommende møde 

Afdækning af kommunikation omkring faglige resultater. 

Dato og tema for årsmøde med klasserådene. 

 

 

Bilag årshjul  

Årshjul 2024-2025 (udfyldes også løbende) 

Ordinære 

møder  

MED-UDVALGET  

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Holdes kl. 17.00-19.30 en gang om måneden  



 

 
 

Faste punkter  

 

 

Sygefravær  

Regnskab/budget  

APV  

Nyt fra arbejdsmiljøgruppen   

Retningslinjer  

Fremmøde (elever) (kvartalsvist)  

Vikardækning (halvårligt)  

Revidering af og nye principper 

 

August   Årshjul  

Årsberetning  

September  

 

Høringssvar budget Høringssvar budget  

Budgetforlig og ændringsforslag sendes til høring i bestyrelserne, råd, MED-udvalg og 

for ledere. Bestyrelserne skal afholde et møde vedr. budgetforslag 2025-2028 senest 

d. 25. september 2024 

Årsberetning (beslutning)  

Revidering af og nye principper (planlægning)  

Oktober    

November  Opfølgning på magtanvendelse Skolens arbejde med værdigrundlaget 

Dialogmøde med klasseråd 

6. november 2024 kl. 17-19 



 

 
December      

Januar      

Februar   Regnskab 2024 og budgetopfølgning 

Marts  Planlægning af næste skoleår  Orientering om skoleårets planlægning  

April   

 

Budget – Godkendelse 

Dialog med klasseråd  

Maj   

 

Planlægning og drøftelse af deltagelse i forældremøder for det kommende 

skoleår(formål/indhold) 

Juni  Mulighedskatalog (budget 2025) 

Evaluering af året - arbejdsmiljødrøftelse  

Mulighedskatalog (budget 2025) 

Evaluering af året - mødeform og resultater  

Juli    

 

 


